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Véget ért a 44. Hatvani Ka-
rácsony Kupa. A négynapos 
teremlabdarúgó tornán ös�-
s�esen 37 csapat versengett a 
legjobbaknak járó helyekért. 
Idén is több kategóriában 
lehetett neve�ni, így volt fel-
nőtt férfi, senior, valamint 
női me�őny.

December 27-én kez-
dődött a 44. Hatvani 
Karácsony Kupa a 

Multifunkcionális Sport- és 
Rendezvénycsarnokban. A 
teremlabdarúgó torna a tér-
ség egyik legnépszerűbb téli 
sporteseménye. Ezen a napon 
a senior mezőny alapszaka-
szának meccseit láthatták a 
nézők, másnap pedig a felnőtt 
férfi csapatok mérték össze 
tudásukat a selejtezőkön.

Harmadnap a rájátszások és 
a középdöntők után a végső 
összecsapásokat is megtartot-
ták. Öregfiúk kategóriában a 
mindent eldöntő mérkőzésen 
a Perla-X és a Fermester „Ju-
nior” játszott egymás ellen. A 
bajnok végül két gólos előny-
nyel a Fermester „Junior” lett. 
A csapatkapitány úgy fogal-
mazott, hogy jól összeszokott 
társaság az övék. Hozzátette, 
most először indultak senior 
kategóriában. – Rendszere-
sen veszünk részt a Karácsony 

Kupán, hatalmas sikerélmény 
és öröm a győzelem. Azonban 
ettől sokkal fontosabb, hogy 
a csapatot egy hosszú évek-
re visszanyúló baráti társaság 
alkotja, így nagy az összhang 
közöttünk a pályán is – rész-
letezte Szabó Viktor.

A felnőtt férfi mezőnyben is 
izgalmas meccseken szurkol-
hatott a közönség. A mindent 
eldöntő összecsapást a Fortu-
na Junior és a Vamav-Metcom 
Kft. játszotta. A mérkőzés 
0:0-s döntetlennel ért véget, 
mely után büntetőrúgások 
következtek, a párharcot vé-
gül a Vamav-Metcom Kft. 
nyerte meg. A győztes csapat 

kapitánya kiemelte, hogy ke-
mény ellenfeleket kaptak, így 
nagy koncentrációt igényelt a 
játék. – Volt 4-5 olyan csapat, 
akikről azt tudom mondani, 
hogy feladták a leckét. Fő-
képp a fiatalok, szerintem túl-
teljesítettek mindenkin – tette 
hozzá Bartha Balázs.

Az utolsó napon a hölgyeké 
volt a főszerep. A 12 csapatos 
mezőnyben három hatva-
ni induló képviselte a várost. 
Aranyérmes a Metis NFC 
lett, második helyen a MTK 
„fehér” végzett, a harmadik 
helyet a TFSE-11Teamsports 
szerezte, míg a negyedik helye-
zést a Hatvan Futsal-Logicon 

érdemelte ki. Farkas Klaudia, 
a budapesti Metis NFC csa-
patkapitánya elmondta, hogy 
harmadik alkalommal vettek 
részt a Karácsony Kupán. – 
Most is nagyon színvonalas 
tornán szerepelhettünk, erős 
ellenfelekkel játszottunk. A 
tavalyi Futsal ezüstérmes, il-
letve a kupadöntős TFSE is 
itt volt – mondta.

Ofella Zoltán, az FC Hat-
van elnöke azt mondta, hogy 
a Karácsony Kupa minden 
évben újabb korosztályokat 
szólít meg. – Nagyon nagy 
örömömre szolgált, hogy a 
felnőtt kategóriában olyan 
csapat játszotta a döntőt, akik 

előtt ott a jövő, 16-18 évesek 
mérkőztek egy idősebb kor-
osztállyal. Nagyon ügyesek 
voltak a fiúk. Ez is mutat-
ja, hogy azok a fiatalok, akik 
szeretik a labdarúgást, nagy 
kihívás és presztízs, hogy itt 
lehettek – foglalta össze.

A sporteseményen jutal-
mazták még a három kategó-
ria legsportszerűbb csapatát, 
legjobb kapusát, legjobb já-
tékosát, valamint a gólkirályt. 
A négynapos teremlabdarúgó 
tornát ebben az évben is Sán-
ta Gyula emlékére ajánlották, 
aki évtizedekig volt a rendez-
vény főszervezője.

Varga Dorottya 

Bár kihívásokkal teli évet �árunk, a hatvaniak öss�efogá-
sának és kitartásának kös�önhetően stabil maradt a város 
ga�dálkodása és foko�atosan viss�atérnek a megs�okott 
s�olgáltatások. Po�itívan tekintek előre, his�en e��el a ma-
gatartással a jövőben sem történhet velünk nagy baj – mond-
ta Horváth Richárd polgármester újévi kös�öntőjében.

Elmúlt a 2023-as esz-
tendő. Ahogy vissza-
tekintünk, azt látjuk, 

hogy ez egy kihívásokkal teli 
év volt, ahol különböző prob-

lémákkal kellett szembenéz-
ni, és ezeket kellett megolda-
ni – kezdte újévi gondolatait 
Horváth Richárd. A polgár-
mester leszögezte: mindez 

sikerült, mert összefogtunk 
és kitartóan dolgoztunk 
azért, hogy sikeresek legyünk. 
Olyan gazdasági stabilitást 
sikerült elérni a városban, 
hogy – ebben a lehetetlenül 
nehéz helyzetben – önálló 
projekteket és önerős beruhá-
zásokat is el tudunk indítani.

Hangsúlyozta: jó látni, 
miként 20 ezer ember szí-
ve egyszerre dobban. Ez azt 

mutatja, mi hatvaniak, együtt 
mindenre képesek vagyunk. 
Éppen ezért lehetünk derű-
látóak a jövőre nézve is.

Kívánok Önöknek a követ-
kező esztendőre erőt, hitet, jó 
egészséget, és őszintén kívá-
nom a legjobbakat! Kívánom, 
hogy a hatvaniak álmai válja-
nak valóra! – zárta gondola-
tait Horváth Richárd.

hatvanihirlap.hu

Horváth Richárd: a hatvaniak összefogása meghozta az eredményeket

Hatvan Város Önkormányzatának lapja

Karácsony Kupa: idén is izgalmas 
meccseken szurkolhattak a nézők

Senior mezőny
1. helyezett: Fermester „Junior”
2. helyezett: Perla-X
3. helyezett: OKTAT60-Karifa
4. helyezett: DEKO

Fair play csapat: DEKO
Legjobb kapus: Dobos Zsolt 
(Fermester „Junior”)
Legjobb játékos: Szabó Viktor 
(Fermester „Junior”)
Gólkirály: Fekete Viktor 
(Perla-X)

Férfi mezőny
1 helyezett: Vamav-Metcom Kft.
2. helyezett: Fortuna Junior
3. helyezett: KEX Autósiskola
4. helyezett: OKTAT60 Kft.

Fair play csapat: KEX 
Autósiskola
Legjobb kapus: Kovács Tamás 
(Vamav-Metcom Kft.)
Legjobb játékos: Szabó 
Roland (OKTAT60 Kft.)
Gólkirály: Mukai Yukumo
(Fortuna Junior)

Női mezőny
1. helyezett: Metis NFC
2. helyezett: MTK „fehér”
3. helyezett: TFSE-11 
Teamsports
4. helyezett: Hatvan F
utsal-Logicon

Fair play csapat: Csepel TC
Legjobb kapus: Bajók Ida 
(MTK „fehér”)
Legjobb játékos: Orosz Eszter 
(Hatvan Futsal-Logicon)
Gólkirálynő: Balogh Noémi 
(TFSE-11Teamsports)

A 44. Hatvani 
Karácsony Kupa 
eredményei:
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Már hagyomány, hogy a városve�etés karácsony kö�eledtével 
megjutalma��a a hatvani kéklámpásokat olyan ajándékok-
kal, amelyeket a tű�oltók, mentősök és rendőrök örömmel 
fogadnak. E� a� elismerés idén is járt a kéklámpásoknak.

Már hagyomány, 
hogy a város ve-
zetősége minden 

év decemberében ellátogat a 
hatvani kéklámpásokhoz és 
karácsonyi ajándékokat ad át 
a számukra. Ez idén sem ma-
radt el, a városvezetés most is 
honorálta tűzoltók, mentősök 
és rendőrök egész éves áldo-
zatos munkáját. A meglepeté-
seket minden évben úgy válo-

gatják össze, hogy előzetesen 
felmérik a kéklámpások igé-
nyeit, így idén a tűzoltók két 
nagyméretű televíziót kaptak 
várostól.

Horváth Richárd polgár-
mester elmondta, hogy a 
kéklámpásokra egész évben 
számíthatunk és a legnehe-
zebb időszakban is sikeresen 
és hősiesen helyt állnak. – A 
kéklámpások a hivatásukkal 

és mindennapi munkájuk-
kal, ha kell életeket mente-
nek, dolgoznak hétvégéken 
és ünnepnapokon is. Minden 
évben megköszönjük nekik 
és hálánkat, valamint tisztele-
tünket fejezzük ki azért, hogy 
saját testi épségüket kockáz-
tatják az emberekért – rész-
letezte.

A karácsonyi jutalmazások-
ból természetesen a mentő-
állomás és a rendőrség mun-
katársai sem maradtak ki, ők 
300 ezer forint értékben kap-
tak vásárlási utalványt.

Rimán Alexandra

Emléktáblát avattak Doktay 
Gyula építés�mérnök, hely-
történés�, a Hatvany Lajos 
Mú�eum alapítója tis�teleté-
re. A táblát a Vité�i Rend ke�-
deménye�ésére kés�ítették el, 
amit a� inté�mény bejárata 
melletti falon helye�tek el.

Emléktáblát avattak 
Doktay Gyula, a Hat-
vany Lajos Múzeum 

alapítója, első igazgatójának 
emlékére. A táblát a Vitézi 
Rend kezdeményezésére ké-
szítették el, amit az épület be-
járata mellett helyeztek el. Az 
avatóünnepség Vitéz Szalai 
Attila felidézte Doktay Gyula 
munkásságát, az egykori igaz-
gató tevékenységét. – Hogy 
valaki ilyen megtiszteltetésben 
részesüljön halála után, annak 
életében valamit le kellett tenni 
úgymond az asztalra. Ez lehe-
tett oktatás, egészségügy, hon-
védelem és sorolhatnám még. 
Vitéz Doktay Gyula a hatvani 
kultúra iránti munkássága mi-
att lett közismert, a két világ-
háború közötti időszakban az 
50-es évek utáni időkben sze-
mélye lassan feledésbe merült 
– mondta.

Az eseményen Kökény Fe-
renc, a múzeum jelenlegi igaz-
gatója is beszélt. Emlékezte-
tett arra, hogy Doktay Gyula 
építészmérnök, helytörténész 
a történelem viharai és a rend-
szerváltozások ellenére az 
1930-as évektől küzdött azért, 
hogy Hatvan városának legyen 
múzeuma, amelyet végül 1969-
ben sikerült is megvalósítani. 
Hozzátette: Doktay Gyula em-
lékét jelenleg is őrzi és ápolja az 

intézmény – Doktaynak jelen-
tős mennyiségű, saját szemé-
lyes anyaga van a múzeumban, 
tervezünk egy állandó kiállítást 
a földszinti nagyteremben, 
amely elsősorban a helyi lako-
soknak készül a múzeumala-
pító életéről, de megemlítjük 
még Sperlágh Józsefet, Szántó 
Lórántot és Németi Gábor ta-
nár urat, ők mind a múzeum 
első emberei voltak, azokban 
az időkben, amikor nem is volt 
olyan könnyű múzeumot alapí-
tani – hangsúlyozta.

Horváth Richárd polgár-
mester méltatva Doktay Gyu-
la tevékenységét azt mondta, 
Hatvanban fontos, hogy a 
lakosokkal megismertessék a 
város történelmét, ezért is tá-
mogatták az emléktábla meg-
valósítását – Itt vannak ezek az 
épületek, amelyek nagyon sok 
mindenről tudnának mesélni 
nekünk, olyan emberekről, akik 
mind tettek ezért a városért, és 
tettek azért, hogy most itt mi, 
így össze tudjuk jönni és ilyen 
szép városban tudjunk ünne-
pelni – mondta.

A program az emléktábla 
felavatásával zárult, amelyen 
Vitéz Doktay Gyula képmása 
is látható. Rácz-Szénási Réka

Idén is megajándékozták 
a hatvani kéklámpásokat

Emléktáblát avattak 
Doktay Gyula tiszteletére
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A� ünnepi gondolatok mel-
lett ajándékkal, s�aloncu-
korral és naptárral is kedves-
kedtek a s�épkorúaknak.

Ünnepi díszbe öltö-
zött a Szent Erzsébet 
Idősek Otthona. Így 

készültek a karácsonyi ünnep-
ségre, ahol versekkel és dalok-
kal köszöntötték egymást a 
tagok és a dolgozók. Hatvany 
Györgyné három éve tagja 
az idősek otthonának. Azt 
mondta, sokat jelent számára 
ez a közösség. –Egy unokám 
van és hát itt megtaláltam azt 
a közösséget, hogy jól érzi 
majd magát az ember benne.

A hatvani önkormányzat-
nál már hagyomány, hogy az 
ünnepek előtt ellátogatnak az 
idősekhez. Horváth Richárd 
polgármester ünnepi beszédé-
ben arra kérte a jelenlévőket, 
hogy emlékezzenek azokra 
a karácsonyi pillanatokra, 
amelyek a legszebbek voltak 
az életük során, idézzék fel 
a legfontosabb személyeket, 
és képzeljék el, hogy velük 
vannak most is. – Azokat az 
embereket, akikkel szívesen 

töltjük, vagy töltenénk a ka-
rácsony ünnepét, ott vannak 
körülöttünk. Megfogjuk a 
kezüket, halljuk, amit mon-
danak nekünk és együtt va-
gyunk velük, ez egy boldog 
karácsony, egy boldog kará-
csonyi pillanat, hát, én ponto-
san ilyen karácsonyt kívánok 
önöknek és nagyon remélem, 
hogy az idei karácsony külön-
leges lesz, boldog lesz – hang-
súlyozta. Ezt követően a pol-
gármester szaloncukorral és 
falinaptárral ajándékozta meg 
a szépkorúakat.

A Hajós Alfréd úti Idősek 
Klubjában sem maradt el a 
karácsonyi ünnepség. Az ese-
ményen az 5. Sz. Általános 
Iskola diákjai készültek éne-
kekkel és versekkel. A tagok 
örömmel, többen meghatód-
va fogadták a műsort, akik itt 
sem maradtak ajándék nélkül. 
Semperger Katalin, a Szociá-
lis, Gyermekjóléti és Egész-
ségügyi Szolgálat vezetője is 
részt vett az eseményen, aki 
elmondta, hogy ebben az év-
ben is rengeteg közös prog-
ramot szerveztek az idősek-

nek, hiszen fontosnak tartják, 
hogy ilyen módon is támo-
gassák az ellátottakat. – Azt 
gondolom, hogy nagyon tar-
talmas év van mögöttünk, hi-
szen sok új klubtagunk érke-
zett az év folyamán, ez az első 
nagyon fontos dolog, hogy 
tényleg nagyon sokan érdek-
lődnek irántunk és fontosnak 
tartják ezt a fajta közösségbe 
tartozást a gondozottjaink – 
mondta.

A Fogyatékkal Élők Nap-
pali Intézményében is kö-
szöntötte az önkormány-
zat a tagokat. Itt is ünnepi 
díszítéssel, karácsonyfával 
várták a vendégeket. Az ese-
ményen Horváth Richárd 
polgármester meggyújtotta 
az intézmény adventi koszo-
rújának gyertyáit, majd egy 
rövid meghitt műsor után itt 
is megajándékozták a gondo-
zottakat.

A Kórház úti idősek ottho-
na sem maradt ki az ajándé-
kozásból. A tagokat itt Szi-
nyei András alpolgármester 
köszöntötte, aki beszédében 
hangsúlyozta, hogy karácsony 
a legszentebb ünnep, az idő-
sek otthonában pedig testvéri 
közösségben lehet megélni 
ezt az időszakot. Végül itt is 
szaloncukorral és naptárral 
lepte meg az önkormányzat 
az ellátottakat.

Rácz-Szénási Réka

Ünnepi figyelmesség 
az idősek számára

A� adventi várako�ás utolsó hét-
végéjén is s�ínes programokkal 
kés�ültek Hatvanban. Advent ne-
gyedik vasárnapjának előestéjén 
Horváth Richárd polgármester 
gyújtotta meg a gyertyát. A bet-
lehemi láng Gödöllőről érke�ett a 
városba.

Advent utolsó hétvégéjén is 
sokan ünnepeltek együtt 
Hatvanban. Változatos 

programokkal készültek a szer-
vezők erre a napra is. A VOKE 
Liszt Ferenc Művelődési Ház-
ban a SZIRKÉK adott karácsonyi 
koncertet, ahol olyan énekek csen-
dültek fel, melyek további ünnepi 
hangulatot hoztak a közönség szí-
vébe. A hangverseny után a főtéren 
folytatódott a program, ahol hetek 
óta tart a karácsonyi vásár. Ehhez 
kapcsolódóan pedig folyamatosan 
voltak különböző koncertek az itt 
felállított színpadon is. Az utolsó 
adventi hétvégén Takács Nikolas lé-
pett fel. Az énekest az X-Faktorban 
ismerhette meg a közönség. Kon-

certjén a karácsonyi miliőhöz illő 
dalokat adott elő.

Ezt követően az adventi koszorú 
körül gyűltek össze az adventi vá-
sárba látogatók. Horváth Richárd 
polgármester azt kérte a jelenlé-
vőktől, hogy idézzék fel a legszebb 
karácsonyi emlékeiket, és azt kí-

vánta mindenkinek, hogy legalább 
ilyen boldog legyen az ünnep. – Én 
ilyen karácsonyt kívánok önöknek, 
ilyen meghitt, boldog karácsonyt, 
és kívánok mindannyiunknak egy 
igazán jó új évet, jó egészséget, bol-
dogságot, reményt, kitartást, erőt és 
hitet – mondta.

A városvezető végül egy kislány 
segítségével, betlehemi békeláng-
gal gyújtotta meg a város adventi 
koszorújának negyedik gyertyáját, 
amely a szeretetet szimbolizálja. A 
betlehemi láng Isten szeretetének 
és békéjének üzenetét is hirdeti.

Rácz-Szénási Réka

Betlehemi lánggal gyújtották meg a szeretet gyertyáját
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Évértékelő ünnepséget tar-
tottak a polgárőrök egy hatva-
ni étteremben. A� eseményen, 
melyen társs�ervek képviselői 
is jelen voltak, öss�ege�ték a� 
elmúlt hónapok történéseit. 
Idén is több újítás és fejles�-
tés történt a polgárőrségnél, 
csatlako�tak a vonatkísérő 
s�olgálatho�, és már egy drón 
is segíti munkájukat.

Egy hatvani étterem-
ben gyűltek össze a 
polgárőrök, ahol évér-

tékelő rendezvényt tartottak. 
Az eseményen több társszerv 
is képviselte magát, így pél-
dául érkeztek a rendőrségtől, 
a tűzoltóságtól, a MÁV-Start 
Zrt-től, valamint a Magyar 
Nemzeti Mentődrónpilóták 
Egyesületétől. Az ünnepségen 
jelen volt Horváth Richárd 
polgármester is, aki megkö-
szönte a polgárőrök egész éves 
munkáját, és kiemelte a hat-
vani közbiztonságot, amihez 
a szervezet munkája nagyban 
hozzájárul. Varbai Tamás, a 
Polgárőrség Hatvan Közhasz-
nú Szervezet elnöke elmond-
ta: ebben az évben több újítás 
történt náluk.  – Az év elejétől 
úgynevezett vonatkísérő szol-
gálatot is ellátunk az ország 
egész területén a MÁV-Start 
szerelvényein. Így a jegyvizsgá-
lókkal közösen mi is segítjük a 
közbiztonságot. A másik nagy 
dolog, hogy pályázati forrásból 

sikerült beszereznünk egy drón 
berendezést, ez már közel egy 
éve használjuk. Nem is gon-
doltuk, hogy ilyen sok helyen 
igény és szükség lesz rá – rész-
letezte.

Az ünnepségen oklevéllel ju-
talmazták több tagjuk kiemel-
kedő tevékenységét. Elisme-
résben részesült Lantos Ilona, 
Zsíros Jánosné, Takács Dezső, 
Boday László, Sütő Gyula, 
Juhász Csilla, Berecz Flórián, 
Egri István János, Vajda János, 
valamint Abrúzs Ádám. 

Az átadót követően a je-
lenlévőket vacsorával várták, 
majd a székhelyükön kötetlen 
beszélgetéssel folytatódott az 
este. Varga Dorottya
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A� eseményen értékelték 
a 2023-as év eredményeit, 
valamint átadták a díjakat a 
legjobb teljesítményt nyújtó 
játékosoknak. 

Egy horti étteremben 
találkoztak egymással 
az FC Hatvan spor-

tolói és edzői. Ofella Zoltán 
a sportklub elnöke betegség 
miatt nem tudott részt ven-
ni az eseményen, őt az FC 
Hatvan sportmenedzsere 
képviselte. Nagy Ádám így 
értékelte a 2023-as évet. – A 
férfi felnőtt csapatunk egy 
egész jó tavaszi szezont zárt. 
Nagyon szép bennmaradást 
produkáltak. Az őszi szezon 
vége kicsit fáradtabbra sike-
redett. Úgy gondolom, hogy 
több van a srácokban ennél. 
A lányok stabil szereplést 
tudhatnak maguk mögött, 
de ők is felfelé törekednek az 
NB II-ben. A fiúk pedig az 
NB III-ban. Tehát azért van 
hiányérzet, de nem vagyunk 

teljesen elégedetlenek sem – 
mondta.     

Nagy Ádám hozzátette, 
idén az edzők, a felnőtt csa-
patokból három-három spor-
tolót választhattak ki, akiket 
a kiemelkedő teljesítményük 
alapján elismerésben részesí-
tettek. A felnőtt női futballis-
ták közül Bagó Dóra, Orosz 
Eszter, és Tóth Anna, a férfiak 
közül pedig Czibolya Gábor, 
Menczeles Iván, és Tarjáni 
Péter kapott díjat.

Az esemény vendége volt 
Hatvan polgármestere. Hor-
váth Richárd megköszönte 
Ofella Zoltán kitartó munká-
ját, aminek az eredményeként 
tovább fejlődhet a sportélet. 
Továbbá kiemelte, hogy a vá-
ros vezetése a jövőben is tá-
mogatni fogja az FC Hatvan 
működését.

A sportklub tervei között 
szerepel, hogy a felnőtt férfi 
focicsapat megőrizze helyét 
az NB III-ban. Az NB II-es 
női futballisták esetében pedig 
akár az NB I-be jutás is elkép-
zelhetővé válhat a következő 
években. Szeniczey Csaba

Közös visszatekintés az FC Hatvan-nál

Évértékelőt tartott a polgárőrség

Különleges pókokat, rovarokat és hüllőket tekinthettek 
meg a� érdeklődők a VOKE Lis�t Ferenc Művelődési Há�-
ban. A nyári nagy érdeklődés miatt újra Hatvanba érke�ett 
a Tarantula Expo. A� eseményen a kiállítók ismertették a 
látogatókkal egyebek mellett a� élőlények viselkedési s�o-
kásait, étke�ési igényeit, valamint felhívták a figyelmet a 
felelős állattartásra.

A nyári nagy siker után 
ismét ellátogatott 
Hatvanba a Tarantu-

la Expo. A kiállításon olyan 
egzotikus pókok, rovarok és 

hüllők voltak megtekinthetők, 
mint például boa, szavannai 
varánusz, illetve tarantula. 
Az eseményre sok család lá-
togatott el, a gyerekek szem-

mel láthatóan élvezték a nem 
mindennapi állatok közelsé-
gét. Szénási Gábor húgával 
és édesapjával érkezett a mű-
velődési házba, azt mondta, 
hogy szereti az állatokat, és 
megérinteni sem fél őket.  – A 
siklót fogtam meg, a tarantulák 
nagyon tetszenek, szerintem 
itt minden jó – sorolta.

Az érdeklődők bármilyen 
kérdést feltehettek a szakér-
tőknek, akik szívesen adtak 

tájékoztatást az élőlényekről. 
– Ez a göndör szőrű tarantula, 
egy 35 centiméteres lábfesztá-
volsággal fog rendelkezni majd 
kifejlett korában, most körül-
belül 25 centiméter körül lehet, 
ha kitárja a lábait – magyarázta 
Horváth Csaba főszervező.

Az eseményen a legtöbb ál-
latot meg lehetett simogatni, 
a merészebbek pedig kézbe és 
nyakba is vették őket. 

Varga Dorottya

Pók, rovar és hüllő 
kiállítás volt a Daliban

Karácsonyi ünnepségre in-
vitálta a� önkormány�at a 
nyugdíjas klubok tagjait. 
A� eseményen felidé�ték a� 
elmúlt évek legs�ebb pilla-
natait, valamint sajáts�erve-
�ésű rende�vényeikről is be-
s�ámoltak a klubok ve�etői.

Immár hagyomány, hogy 
az önkormányzat egy 
közös karácsonyi ünnep-

ségre invitálja a hatvani nyug-
díjas klubok tagjait. Eben az 
évben is az idősebb korosz-
tály együtt hangolódhatott 
az ünnepre. Az eseményen 
Horváth Richárd polgármes-
ter karácsonyi gondolatokkal 
köszöntötte a résztvevőket. 
– A karácsony a boldog pil-
lanatokról és a szeretetről 
szól, bízom benne, hogy ezt 
az időszakot mindannyian 
meghitt és nyugodt hangu-
latban töltik a szeretteikkel – 
fogalmazott. Az ünnepségen 
a nyugdíjas klubok vezetői 
is köszöntötték a megjelen-
teket. Schlőgl Lászlóné, a 
Naplemente Nyugdíjas Klub 
elnökhelyettese beszédében 
felidézte az idei év legemlé-
kezetesebb pillanatait. – Na-
gyon aktív klub vagyunk, sok 
helyen jártunk 2023-ban. 
Kirándultunk és szavaló ver-
senyt, valamint irodalmi ve-
télkedőt is szerveztünk. Na-
gyon szeretünk együtt lenni 
– mondta.

Gulyás Gyuláné, a Vasutas 
Szakszervezeti Nyugdíjas 
Klub elnöke kiemelte, hogy 
változatos programokon 
vettek részt az elmúlt hó-
napokban. – Sok kulturális 
rendezvényhez csatlakoztunk 
idén, valamint több környe-
zetvédelmi eseményen is 
részt vettünk, mint például 
a szemétszedés. A klubban 
mindig jó hangulat uralkodik, 
ezért örülünk, ha lehetősé-
günk nyílik egymással talál-
kozni – részletezte. Berkes 
Jánosné, a Liszt Ferenc Vas-

utas Nyugdíjas Klub elnöke 
felidézte, hogy mozgalmas 
volt számukra is az elmúlt 
időszak. – A szokásos rendez-
vényeinket és programjainkat 
mi is megtartottuk, azonban 
az idei év fénypontja az volt, 
hogy a városvezetés megítél-
te nekünk a Pro Urbe díjat. 
Nehéz szavakba önteni, azt a 
boldogságot, amit érzünk, na-
gyon hálásak vagyunk – tette 
hozzá.

Tompa Z. Mihály, a VOKE 
Liszt Ferenc Művelődési Ház 
igazgatója elmondta, hogy a 
Dali mindig lehetőséget biz-
tosít a nyugdíjasok számára a 
különféle programjaik meg-
valósítására. – A felújított 
Daliban rendszeresen van egy 
kijelölt nap, amikor teljesen a 
nyugdíjas kluboké a művelő-
dési ház, azonban ezenfelül 
is bármikor bejöhetnek. Azt 
tapasztalom, hogy az ott-
honukká vált az intézmény 
és fontos számukra, hiszen 
örömüket lelkik az épületben 
megtartott rendezvényeken 
– részletezte. A beszédeket 
követően közösen ebédeltek 
a nyugdíjasok, majd Smidné 
Vereb Julianna önkormány-
zati képviselő, Szinyei And-
rás alpolgármester, valamint 
Horváth Richárd polgármes-
ter minden klubtagot aján-
dékkal lepett meg.

Rimán Alexandra

Kö�ös adománygyűjtést 
s�erve�ett a hatvani Kóter 
Gym és a Magyar Máltai 
S�eretets�olgálat, amivel a 
Les�nai Anna móds�ertani 
inté�ményt támogatták. A 
jótékonysági ke�deménye-
�és célja a� volt, hogy kará-
csony alkalmából segítsék a 
rás�oruló családokat.

Babák, könyvek, és kis-
autók is megtalálha-
tóak voltak azokban a 

több tucat játékot tartalmazó 
dobozokban, amelyeket a hat-
vani Kóter Gym és a Magyar 
Máltai Szeretetszolgálat ado-
mányozott a Lesznai Anna 
Módszertani Intézménynek. 
A gyűjtésre, melyet már nyol-
cadik éve szervez az edzőte-
rem, idén is rengeteg felaján-
lás érkezett – mondta Tóth 
Zsolt Ágoston, a szeretetszol-
gálat helyi vezetője. Kiemelte, 
mindezeken kívül egy másik 
felajánlónak köszönhetően 

édességet és gyümölcsöt is 
tudtak ajándékozni. Az akció 
célja az volt, hogy karácsony 
alkalmából támogassák az in-
tézmény gyermekeit. Vörösné 
Habó Judit, a módszertani 
intézmény igazgatója hangsú-
lyozta: az ajándékok jó helyre 
kerülnek. –Korosztály és nem 
szerint szétválogattuk őket, a 
mai napon pedig a karácso-
nyi ünnepségünkön, ünnepé-
lyes keretek között adtuk át 
a gyerekeknek ezeket a játé-
kokat. Azt gondolom, hogy a 
családoknak ez nagy segítség, 
biztos van olyan, aki nem tud 
játékokat venni a karácsonyfa 
alá – mondta.

Az igazgató kiemelte, hogy 
szerinte minden segítség jó, a 
legapróbb támogatás is jól jön 
ezeknek a gyerekeknek. Mint 
mondta, a kicsiknek szüksé-
gük van ruhákra és ennivalóra 
is, de ilyenkor a játék az igazi 
öröm számukra. 

hatvanihirlap.hu

Játékokkal lepték 
meg a gyermekeket Együtt ünnepeltek a nyugdíjas klubok
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